
Protokół nr 4/2024 

 z IV posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, 

 Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej   

z dnia 23 grudnia 2024r. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 

Łukasz Miętek przywitał zebranych i otworzył posiedzenie ( 1528
). Następnie poprosił członków 

komisji o potwierdzenie kworum. Obecność potwierdziło 5 członków komisji: 

1. Łukasz Miętek 

2. Krystyna Wesołowska 

3. Maciej Glandzberg 

4. Grażyna Kwiatkowska 

5. Artur Sierawski 

Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił a następnie poddał pod głosowanie porządek posiedzenia : 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

5. Podsumowanie pracy komisji za 2024 rok.  

6. Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok.  

7. Opiniowanie wniosku w sprawie transmisji on-line posiedzeń komisji Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Glandzberg, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Artur Sierawski, Krystyna 

Wesołowska 

Ad.3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 



Przewodniczący poinformował, ze protokoły były dostępne w systemie. Zapytał członków Komisji 

czy są uwagi do protokołów i poprosił o głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu nr 1-2024 z Komisji Wspólnej- Rozwoju z Bezpieczeństwa w dniu 

08.10.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Glandzberg, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Artur Sierawski, Krystyna 

Wesołowska 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu nr 2-2024 z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Wieliszew 

w dn. 26.11.2024 r 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Glandzberg, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Artur Sierawski, Krystyna 

Wesołowska 

Ad.4. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

 a) Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu korzystania ze 

strzelnicy wirtualnej” przy Liceum Ogólnokształcącym im. mjra Konstantego Mikołaja 

Radziwiłła w Komornicy. 

Przewodniczący zapytał czy członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały i czy maja 

uwagi co d projektu. 

Kierownik Referatu Spraw Obronnych i Zrządzania Kryzysowego szczegółowo omówił projekt 

uchwały wraz z załącznikiem. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Wobec braku uwag poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Regulaminu korzystania ze strzelnicy wirtualnej” przy Liceum Ogólnokształcącym im. mjra 

Konstantego Mikołaja Radziwiłła w Komornicy. 

Wyniki głosowania 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Glandzberg, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Artur Sierawski, Krystyna 

Wesołowska 

Ad.5. Podsumowanie pracy komisji za 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że podsumowanie pracy Komisji było dostępne w systemie. 

Zapytał członków Komisji czy są uwagi i wobec braku uwag poddał pod głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: Głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Glandzberg, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Artur Sierawski, Krystyna 

Wesołowska 

Ad.6. Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji z proponowanym planem pracy Komisji      

na rok 2025. Zapytał członków Komisji czy są uwagi do planu i wobec braku uwag poddał                     

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Maciej Glandzberg, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Artur Sierawski, Krystyna 

Wesołowska 

Ad.7. Opiniowanie wniosku w sprawie transmisji on-line posiedzeń komisji Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

Przewodniczący Komisji poinformował czego dotyczy wniosek. 

Radny Artur Sierawski doprecyzował, że żadnych przeciwwskazań  prawnych w sprawie transmisji 

komisji nie ma. Stwierdził, że jest to głos mieszkańców. Podtrzymał wniosek. 



Przewodniczący stwierdził, że nie do końca zgadza się z wnioskiem Radnego. Wyjaśnił,                              

że technicznie jest to możliwe, jednak będzie rodziło to nowe koszty. 

Radny Artur Sierawski stwierdził, że ostatnia sesja pokazała, że co niektórzy i tak  mimo wszystko 

mają w poważaniu RODO, gdzie padały nazwiska pomimo protestu jednego z Radnych i braku 

jakiejś reakcji ze strony Przewodniczącego. Poinformował, że jest to dobra wola członków Komisji 

aby przychylić się  do wniosku. 

Przewodniczący nadmienił, że przez lata prace Komisji były organizowane pod mieszkańca. 

Zapytał członków Komisji czy są opinie i wobec braku uwag poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Opiniowanie wniosku w sprawie transmisji on-line posiedzeń komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Artur Sierawski 

PRZECIW (4) 

Maciej Glandzberg, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Krystyna Wesołowska 

Ad.8. Sprawy różne. 

Nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Ad.9. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem Porządku Obrad Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie 

Komisji ( 1545). 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego  

i Ochrony Przeciwpożarowej  

Łukasz Miętek 

  

Przygotowała: Katarzyna Witkowska 

 


